

INTERNATIONAL - CLEANING - CERTIFICATE [©]

Internationaler Tankreinigungs-Verband e.V. • International-Tankcleaning-Association
Grüne Straße 5 • D-49610 Quakenbrück • info@enfit.eu • www.enfit.eu



Reinigungsanlage/Cleaning station:			
Referenznummer/Reference number:		Seriennummer/Serial number:	
Kunde/Customer:		Behälterdaten/Tank identification: Fahrzeug/Truck: Auflieger, Container, Trailer:	
Kammer/Chamber:	Produkt/Products/Tradename:	Reinigungsverfahren/Cleaning procedure:	
1			
2			
3			
4			
5			
6			
	1. Vorprodukt/Previous:	2. Vorprodukt/Previous:	3. Vorprodukt/Previous:
Plombe/Seal:			
Bemerkungen/Notes:			
<p>Reinigungsstandard nach HQF-Zertifikat und ENFIT-Guidline Food, DIN-Norm 10 502 (2013), oder anderer von ENFIT geprüfter und akzeptierter Richtlinien. Das Reinigungsergebnis entspricht den festgelegten Grenzwerten.</p> <p>Cleaning standard based on HQF-Certificate and ENFIT-Guidline Food, DIN-Norm 10 502 (2013) or other from ENFIT tested and accepted Guidelines. The cleaning results conform to the set limits.</p> <p>Die Reinigungsanlage bestätigt die Reinigung nach definierten Reinigungsprozessen. Der Tank ist nach Anforderungen des ENFIT-HQF-Zertifikat, ENFIT-Guidline Food, oder anderer akzeptierter Richtlinien hygienisch sauber, inklusive Schläuche, Pumpen, Leitungen, Filter, etc. Die Reinigung erfolgt ausschließlich mit für Lebensmittel zugelassenen Reinigungs- und Desinfektionsmitteln. Dampf in Lebensmittelqualität und Trinkwasser.</p> <p>The cleaning facility confirms the cleaning after defined cleaning processes. The tank is cleaned on the needs of ENFIT-HQF-Certificate, ENFIT-Guidline Food, or other accepted guidelines, including all hoses, pumps, pipes, filters, eg..The cleaning is done exclusively with approved food-grade cleaning agents and disinfectants. Steam in food quality and drinking water.</p>			
Name des Reinigers/ Name of operator:		Datum/Date:	Start Reinigung/cleaning: Ende/End:
Unterschrift/ Signature:		Fahrer/ Driver Signature:	

INTERNATIONAL - CLEANING - CERTIFICATE

FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD

FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD FOOD